
Hajdú-Bihar szolgálatára tettek esküt
Három alelnököt választottak a negyventagú megyei önkormányzat alakuló ülésén
R á k o s  Il d ik ó

Debrecen (HBN) -  Ketten in
dultak a megyei önkor
mányzat közgyűlésének el
nöki tisztéért. Láyer József 
jelölését a jelen levő 39 
képviselő támogatta, ám 
Molnár János MSZP-s képvi
selő javaslatát is megsza
vazták.

Molnár János az MSZP-frakció 
nevében javasolta párttársa, Szi
laj Pál jelölését, aki 1994-98 kö
zött a közgyűlés elnöke volt. Szi
laj Pál a jelölést elfogadta, a 39 
képviselő pedig szavazatával 
hozzájárult, hogy az ő neve is 
felkerüljön a szavazólapra. A két 
jelölt közül titkos szavazással az 
érvényes 37 voksból 27 igennel 
Láyer Józsefnek szavazott bizal
mat a testület, míg a korábbi el
nök 10 szavazatot kapott.

A jelölést és a szavazást meg
előzően dr. Balassa Klára, a te
rületi választási bizottság elnö
ke ismertette a választás végle
ges eredményét, majd a közgyű
lés képviselőinek átadta megbí
zólevelüket. A 40 képviselőből je
len levő 39 fogadalmat tett arra, 
hogy pártatlanul, lelkiismerete
sen jár el, és a legjobb tudásá
val, valamint minden igyekeze
tével Hajdú-Bihar megye javát 
szolgálja.

A Gyarmathy Kálmán korel
nök által vezetett ülésen az első 
napirendi pont tárgyalásánál -  
ez az érvényben lévő szervezeti 
és működési szabályzat módosí
tására vonatkozott -  Katona 
Gyula (MSZP) és Szabó Lukács 
(MIÉP-Kisgazda Szövetség) arra 
kért választ, milyen szakmai in
dok szól három alelnök megvá
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cen önkormányzatával, illetve a 
kormányzati szervekkel. Ebbe il
leszkedik az is, hogy a megyei 
önkormányzatnak szorosabb 
kapcsolatot kell tartania mind a 
82 településsel, fejleszteni célsze
rű  a nemzetközi kapcsolatokat, 
a szolgáltatások, a jobb elérhető
ség, az infrastruktúra színvona
lát, hogy az állampolgárok érez
zék, a megyegyűlés értük van, 
mondta Láyer József.

Tisztségviselők jelölésére emelik a kezüket a közgyűlés tagjai

lasztása mellett. Mint Szabó Lu
kács mondta, csak politikai in
dokot tud. Véleménye szerint a 
megyegyűlés működését az előző 
ciklusban sosem vezérelték po
litikai indokok, csak szakmaik, 
ezért célszerűnek tartaná, ha a 
jól bevált gyakorlattól (1994-98 
között két alelnök volt) nem tér
nének el. Láyer József program
beszédében a harmadik alelnök 
megválasztásának fontosságát az

európai integrációs folyamat in
dításával, az Európai Unióhoz 
való csatlakozással, továbbá a 
megyei önkormányzati munká
ban is új és megnövekedett fel
adatot jelentő régiók kialakításá
val indokolta. Programismerte
tőjében szólt arról is, hogy min
den szinten meg kell jeleníteni a 
megyét, ehhez pedig nélkülözhe
tetlen a korábbinál jobb és ér
demibb együttműködés Debre


